



الشروط والأحكام

Terms and Conditions

يجب إتمام عملية الدفع من خلال استخدام البطاقة الائتمانية من البنك التجاري.

يجب على العملاء طلب الخصم قبل إتمام عملية الدفع.

يسري هذا العرض على المعاملات التي تتم داخل المتجر.

لا يمكن الاستفادة من هذا العرض بالتزامن مع أي عروض أخرى.

إن موظفين البنك التجاري مؤهلين للاستفادة من هذا العرض، وذلك عند إبراز بطاقتهم الوظيفية بغض النظر عن نوع البطاقة المستخدمة للدفع.

إن هذا العرض غير قابل للتحويل إلى شخص آخر، ولا يمكن استرداد قيمته نقداً أو مقابل خدماتٍ أخرى يوفرها المنتج.

يشترط الحجز المسبق، ويخضع الحجز لهدى توفر الحجوزات.

يسري هذا العرض من 20 سبتمبر 2024 وحتى 1 سبتمبر 2025 ولن يُسمح بأي تهديدات أو استثناءات بعد هذا التاريخ.

- 1 Payment must be made with a Commercial Bank eligible Credit Card.
- 2 Customer needs to ask the merchant for the discount before payment.
- 3 Applicable on in-store transactions only.
- 4 Discount is not applicable in conjunction with any other promotion.
- 5 Commercial Bank staff are eligible to avail the mentioned discount when presenting their staff ID, regardless of the type of card they are using.
- 6 This promotion is non-transferable and cannot be exchanged for cash or any other services offered by Me Time Wellness Center.
- 7 Advanced booking is required to reserve a spot in the desired session, bookings are subject to availability.
- 8 This offer is valid from 20 September 2024 till 1 September 2025. No extensions or exceptions will be granted beyond this date.